

國立成功大學成績單說明

壹、評分標準

一、本校於民國 104 年 7 月以前，採用百分制方式顯示學生成績，其標準如下：

學士班	學士班成績	100-80分	79-70	69-60	59-50	49-0	碩博士班	研究生成績	80分以上	79-70	低於 70
	等第制成績	A	B	C	D	E		等第制成績	A	B	C
	等第積分	4	3	2	1	0		備註:1.研究所課程 70 分為及格。 2.基礎課程係研究所先修課程，60 分為及格。			
	備註:60 分為學士班及格標準。										

二、本校於民國 104 年 8 月以後，採用百分制與等第制並列顯示學生成績，其標準如下：

成績	100-90分	89-85	84-80	79-77	76-73	72-70	69-67	66-63	62-60	59-0
等第制成績	A+	A	A-	B+	B	B-	C+	C	C-	F
成績積分	4.3	4.0	3.7	3.3	3.0	2.7	2.3	2.0	1.7	0
備註:60分為學士班及格標準；70分為研究生及格標準 (研究生修習基礎課程，60分為及格)。										

※成績附註說明：

1. 暑修成績不列入當學期平均，惟列入畢業平均成績。

2. TR：抵免 W：退選 NO：成績未到 *：不及格 #：學分不抵免 ◎：英語授課(96 學年開始註記) △：彈性密集授課
貳、本校自 105 學年度起學生學期及畢業排名之呈現方式不顯示班級及年級之絕對排名，分別依百分比 5%、10%、20%、30%、50%、75% 呈現。

參、本校自 102 學年度起加註課程屬性碼，其編碼原則由開課系所英文縮寫代號及 4 位數字組成：

課程屬性碼	備註	課程屬性碼	備註
0000-0999	學士班零學分課程	5000-5999	學士班高級或碩士班程度課程
1000-1999	學士班基本課程	6000-6999	碩士班程度課程
2000-2999	學士班中級程度課程	7000-8999	碩士或博士班程度課程
3000-4999	學士班高級程度課程	9000-	博士班程度課程

肆、其餘相關說明請掃描下方 QR code。

NATIONAL CHENG KUNG UNIVERSITY TRANSCRIPT GUIDE

I. Grading System:

1. As of July 2015, NCKU adopted a numerical grading system on a scale of 0 to 100 to mark grades on the transcript, with the following equivalent values:

Undergraduate Grades	100-80 (Excellent)	79-70 (Good)	69-60 (Fair)	59-50 (Fail)	49-0 (Fail)
Letter Grade	A	B	C	D	E
Grade Points	4	3	2	1	0
Note: The lowest passing grade for any course is 60 for undergraduate programs.					

Graduate Grades	80 or more (Excellent)	79-70 (Good)	Less than 70
Letter Grade	A	B	C
Note: 1. The lowest passing grade for any course is 70 for graduate programs. 2. The lowest passing grade is 60 for any undergraduate course designated as a prerequisite course for graduate programs.			

2. Since August 2015, NCKU has used both a numerical grading system and a letter grading system to mark grades on the transcript, with the following equivalent values:

Grade	100-90	89-85	84-80	79-77	76-73	72-70	69-67	66-63	62-60	59-0
Letter Grade	A+	A	A-	B+	B	B-	C+	C	C-	F
Grade Points	4.3	4.0	3.7	3.3	3.0	2.7	2.3	2.0	1.7	0
Note: The lowest passing grade for any course is 60 for undergraduate programs and 70 for graduate programs. (The lowest passing grade is 60 for any undergraduate course designated as a prerequisite course for graduate programs.)										

※Abbreviations and Notations:

(1) The grades on any summer-session courses will be calculated into the graduation grade average, not into the semester grade average.

(2) TR : Credit Transfer W : Withdrawal NO : No Grade Reported EXC : Excellent △ : Flexible Intensive Course
* : Fail # : Not for Credit in a Degree Program ◎ : English-taught (marked since fall of 2007)

II. Starting from the fall semester of the 2016-17 academic year, NCKU students shall be academically ranked by percentiles of 5%, 10%, 20%, 30%, 50% and 75%, instead of numerical-order class ranking indicators, on the transcripts.

III. Course Numbering System (established since the 2013-2014 academic year):

Each course is established with a 4-digit number prefixed with the department letter code.

Course numbers are classified as follows:

Course Numbers	Designated Courses	Course Numbers	Designated Courses
0000-0999	No-credit Undergraduate courses	5000-5999	Undergraduate high-level courses or Master's courses
1000-1999	Undergraduate basic courses	6000-6999	Master's courses
2000-2999	Undergraduate intermediate-level courses	7000-8999	Master's or doctoral courses
3000-4999	Undergraduate high-level courses	9000-	Doctoral courses

III. Further information about the academic transcript, please scan this QR code

